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Abstract (en)
[origin: US2015054210A1] A centric clamping vice for centric clamping of workpieces is provided that includes a base support having a longitudinal
axis, on which a first jaw mount, guided by a first carriage, and a second jaw mount, guided by a second carriage, are adjustably supported along
an adjustment path oriented parallel to the longitudinal axis with the aid of a spindle drive. A pair of first slides is assigned to the first carriage, and a
pair of second slides is assigned to the second carriage, and the difference between the track width of the first slides and the track width of second
slides is greater than the width of second slides.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Zentrischspanner zum zentrischen Spannen von Werkstücken, mit einem eine Längsachse aufweisenden Grundträger
(2), auf dem ein erster Backenträger (3) durch einen ersten Schlitten (8) und ein zweiter Backenträger (4) durch einen zweiten Schlitten (9) geführt
und mittels eines Spindeltriebes (5)entlang eines parallel zu der Längsachse (6) orientierten Verstellweges (7) verstellbar gelagert sind. Dem ersten
Schlitten (8) ist ein Paar erster Kufen (10) und dem zweiten Schlitten (9) ist ein Paar zweiter Kufen (11) zugeordnet, und die Differenz zwischen der
Spurweite der ersten Kufen (10) und der Spurweite der zweiten Kufen (11) ist größer als die Breite der zweiten Kufen (11).
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